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Vragen van het lid Van Velzen (SP)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over het
Europese importverbod op
zeehondenbont. (Ingezonden
31 december 2009)

1
Kunt u aangeven wat de stand van
zaken is met betrekking tot de
implementatie van het Europese
importverbod van
zeehondenproducten?1

2
Wat is uw standpunt over de
mogelijkheden om het
Europese-verbod op de import van
zeehondenproducten te omzeilen,
zoals de import van
zeehondenproducten afkomstig van
de zogenaamde «managementjacht»?

3
Kunt u aangeven hoeveel
zeehondenproducten er per jaar in
Nederland in- en uitgevoerd werden
vóór het nationale verbod?

4
Kunt u aangeven hoe het momenteel
staat met de doorvoer van
zeehondenbont in de Europese Unie?
Kunt u daarbij specifiek ingaan op de
situatie per lidstaat?

5
Deelt u de mening dat het Europese
handelsverbod een verslechtering is
van de huidige Nederlandse situatie,
doordat de doorvoer van

zeehondenbont via Nederland nu wel
toegestaan is? Zo ja, bent u bereid de
nationale wetgeving boven de
Europese te stellen, aangezien het
hier om een appèl op de publieke
moraal gaat? Zo nee, waarom niet?

6
Kunt u aangeven wat de Europese
mogelijkheid om deze producten
door te gaan voeren gaat betekenen
voor de omvang van de
internationale handel in
zeehondenbont?

1 Nu.nl, 5 mei 2009, «Europees verbod op
handel om zeehondenbont».
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